

#### INVITATION TO ATTEND THE GENERAL MEETING OF PRESIGHT AI HOLDING PLC ON 21 MAY 2024

The Board of Directors of PRESIGHT AI HOLDING PLC (the **Company**) is pleased to invite the shareholders of the Company (the **Shareholders**) to attend a general meeting of the Company (**GM**) in person at Rosewood Abu Dhabi Hotel, Al Maryah Island, Abu Dhabi, or virtually through an electronic link that will be sent to the Shareholders via SMS or email to discuss the following agenda and vote on the proposed resolutions in real time, on 21 May 2024 at 4:00 p.m (UAE time):

### By way of ordinary resolution:

- 1. Authorise the chairman of the GM to appoint a secretary to the meeting and a vote collector.
- Approve the transaction described in the shareholders' letter dated 1 May 2024 (as published by the Company on its website and the ADX portal on the same date) (Shareholder Letter) pursuant to which Presight AI Ltd will indirectly acquire 51% of the issued share capital of Matrix JVCO Ltd (AIQ) through the acquisition of 100% of the issued share capital of P Ventures Holdings RSC Ltd (P Ventures) from G42 Investments AI Holding Ltd (Transaction).
- 3. Approve, authorise and ratify:
  - a. the entry by Presight AI Ltd (or such other group company as the Board of Directors of the Company may decide) into the share purchase agreement described in the Shareholder Letter for the acquisition of P Ventures (SPA);

دعوة لحضور اجتماع الجمعية العمومية لشركة بريسايت ايه اي هولدينغ بي ال سي في 21 مايو 2024

يسر مجلس إدارة بريسايت ايه اي هولدينغ بي ال سي ("الشركة") أن يقدم الدعوة إلى مالكي الحصص في الشركة ("مالكو/ مالكي الحصص") لحضور اجتماع الجمعية العمومية للشركة ("الجمعية العمومية") شخصياً في فندق الروز وود ابوظبي، جزيرة المارية، أبوظبي، أو افتراضياً من خلال رابط إلكتروني سيرسل إلى مالكي الحصص عبر رسالة نصية قصيرة أو البريد الإلكتروني لمناقشة جدول الأعمال التالي والتصويت على القرارات المقترحة في الوقت الفعلي، في 21 مايو 2024 الساعة 4:00 عصراً (بتوقيت دولة الإمارات):

- 1- تفويض رئيس الجمعية العمومية بتعيين أمين سر الاجتماع وجامع الأصوات.
- 2- الموافقة على المعاملة المبينة في خطاب مالكي الحصص بتاريخ 1 مايو 2024 (على النحو المنشور من الشركة على موقعها الإلكتروني وبوابة سوق أبوظبي للأوراق المالية في نفس التاريخ) ("خطاب مالكي الحصص") التي ستستحوذ بريسايت ايه اي ليمتد بموجبها بشكل غير مباشر على 15% من رأس المال المصدر لشركة ماتريكس جيه في كو ليمتد ("إيه آي كيو") من خلال الاستحواذ على 100% من رأس المال المصدر لشركة بي فينتشرز فولدينغس ريستركتد ليمتد ("بي فينتشرز") من جي42 انفستمنتس ايه اي هولدينغ ليمتد ("المعاملة").
- 3- الموافقة والتصريح والمصادقة على ما يلي:
- آ. إبرام بريسايت ايه اي ليمتد (أو أي شركة أخرى في المجموعة وفقاً لما قد يقرره مجلس إدارة الشركة) لاتفاقية شراء الحصص المحددة في خطاب مالكي الحص للاستحواذ على بي فينتشرز ("اتفاقية شراء الحصص")؛

# presight

- ب. إبرام بي فينتشرز لاتفاقية مالكي الحصص المعدلة والمعاد صياغتها المبينة في خطاب مالكي الحصص فيما يتعلق بشركة إيه آي كيو ("**اتفاقية مالكي الحصص**")؛ و
- ج. إبرام سند التعديل وإعادة الصياغة المتعلق باتفاقية إمداد البيانات والترخيص المبينة في خطاب مالكي الحصص من قبل بريسايت وبي فينتشرز.
- 4- إقرار طبيعة الأطراف ذات العلاقة للمعاملة والموافقة عليها.
- 5- تفويض مجلس إدارة الشركة أو أي شخص مفوض من قبل مجلس الإدارة، باعتماد أي قرار أو اتخاذ أي إجراء قد يكون ضرورياً أو مستحسناً لتنفيذ أي من القرارات وليس الحصر: (أ) الموافقة على أي مستندات وإمضائها بالنيابة عن أي شركة في المجموعة فيما يتعلق بالمعاملة أو تنفيذ اتفاقية شراء الحصص أو اتفاقية مالكي الحصص؛ و(ب) المراسلة والتفاوض من أي شخص أو كيان (رسمي أو خلاف ذلك) في دولة الإمارات العربية
- 6- الموافقة على قرار مجلس الإدارة بشأن زيادة حجم مجلس إدارة الشركة من خمسة (5) أعضاء إلى سبعة (7) أعضاء وتعيين الدكتور سلطان أحمد الجابر و الاستاذ ثانا براموتيدام أعضاء في مجلس إدارة الشركة.
- 7- إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية التي تتعلق بأي من المسائل المصرح بها، أو المعتمدة، أو المصادق عليها بموجب القرارات من (2) إلى (6) أعلاه.
  - ملاحظات:
- 1- متاح نسخة من خطاب مالكي الحصص، الذي يحدد الوصف والأساس المنطقي للمعاملة، للمراجعة في العنوان المسجل للشركة في مربعة سوق أبوظبي العالمي، الطابق 33، برج الخاتم،

- b. the entry by P Ventures into the amended and restated shareholders deed described in the Shareholder Letter in relation to AIQ (**SHA**); and
- c. the entry by Presight and P Ventures into the deed of amendment and restatement relating to a data supply and license agreement described in the Shareholder Letter.
- 4. Acknowledge and approve the relatedparty nature of the Transaction.
- 5. Authorise the Board of Directors of the Company, or any person so authorised by the Board of Directors, to adopt any resolution or take any action as may be necessary or desirable to implement any of the above resolutions including, without limitation, to: (a) approve and execute any documents on behalf of any group company in connection with the Transaction or the performance of the SPA or SHA; and (b) correspond and negotiate with any person, entity (official or otherwise) within and outside the United Arab Emirates.
- To approve and ratify the Board of Directors' resolution to increase the size of the Board of Directors of from five (5) directors to seven (7) directors and to appoint Dr. Sultan Ahmed Al Jaber and Mr. Thana Pramotedham as Board Members.
- 7. Absolve the members of the Board of Directors of liability in connection with any matters authorised, approved or ratified by resolutions 2 to 6 above.

### Notes:

 A copy of the Shareholder Letter, which sets out a description of, and rationale for, the Transaction is available for review at the Company's registered address at Part of 33<sup>rd</sup> Floor, 33, Al

## presight

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة وعلى الموقع الإلكتروني للشركة على الرابط التالي: <u>www.smartagm.ae</u> ويمكن الحصول عليه (دون رسوم) عند الطلب من investors@presight.ai.

- 2- يجب على مالكي الحصص في الشركة الذين سيحضرون الجمعية العمومية افتراضياً تسجيل حضورهم إلكترونياً ليتمكنوا من التصويت على بنود الجمعية العمومية السنوية. والتسجيل مفتوح من 4.00 عصراً في 20 مايو 2024 وينتهي الساعة 4:00 عصراً في 21 مايو 2024. وللتسجيل الإلكتروني، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني التالي: www.smartagm.ae. التسجيل الكترونيا عمر التسجيل الكترونيا على حاملي التوكيلات أيضًا التسجيل الكترونيا على عمر ويتعين على حاملي التوكيلات أيضًا التسجيل الكترونيا على عمر
- 5- يجوز لأي مالك للحصص مسجل يحق له حضور الجمعية العمومية أن يفوض أي شخص، غير أعضاء مجلس إدارة الشركة، أو موظفي الشركة، أو أي وسيط أو موظفي هذا الوسيط بموجب توكيل كتابي خاص. وبهذه الصفة، لا يجوز لأي وكيل تمثيل عدد من مالكي الحصص وكيل تمثيل عدد من مالكي الحصص رأس مال الشركة. ويُمثل الأشخاص من ذوي الأهلية الناقصة أو غير القادرين من خلال ممثليهم القانونيين.
- 4- يجوز لأي مالك للحصص يكون شخصية اعتبارية تفويض أي من ممثليه أو القائم على إدارته بموجب قرار من مجلس إدارته أو نائبه المفوض لتمثيل هذه الشخصية الاعتبارية في الجمعية العمومية أو الشركة. ويتمتع الشخص المفوض بالصلاحيات المحددة بموجب قرار التفويض.
- 5- يحق لمالكي الحصص المسجلين في سجل مالكي الحصص اعتبارا من الساعة 3:00
  3:00 عصراً (بتوقيت دولة الإمارات) في 20 مايو 2024 التصويت في الاجتماع.
- 6- يكون النصاب القانوني للجمعية العمومية هو حضور مالكي الحصص (سواء شخصياً أو بالوكالة) الذين يملكون أغلبية بسيطة

Khatem Tower, Abu Dhabi Global Market Square, Abu Dhabi, United Arab Emirates and on the Company's website at the following link: <u>www.smartagm.ae</u> and can be obtained (without charge) upon request to <u>investors@presight.ai</u>.

- The Company's shareholders who will attend the GM virtually should register their attendance electronically to be able to vote on the items of the AGM. Registration is open from 4:00 p.m on 20 May 2024 and closes at 4:00 p.m. on 21 May 2024. For electronic registration, please visit the following website: <u>www.smartagm.ae</u>. Holders of proxies must also register electronically via <u>www.smartagm.ae</u>.
- 3. Any Shareholder registered entitled to attend the GM may delegate any person other than a member of the Board of Directors, employees of the Company, a broker or employees of such broker under a special written proxy. In such capacity, no proxy may represent a number of shareholders who hold more than 5% of the shares in the capital of the Company. Persons of incomplete capacity or incapable shall be represented bv their legal representatives.
- 4. Any Shareholder who is a corporate person may delegate one of its representatives or those in charge of its management under a decision of its Board of Directors or its authorised deputy to represent such corporate person in the GM of the Company. The delegated person shall have the powers as determined under the delegation decision.
- 5. Shareholders registered in the shareholders register as at 3:00 pm (UAE time) on 20 May 2024 shall have the right to vote in the meeting.
- 6. The quorum for the GM is the attendance of members (in person or by proxy) holding at least a simple majority



of the aggregate number of voting rights attaching to the entire issued share capital of the Company. If this quorum is not achieved, the GM will be called to a second meeting to be held on 28 May 2024.

7. The meeting will be recorded. مناقشة البنود المدرجة في جدول Shareholders are entitled to discuss the items listed in the agenda and ask questions to the Board of the Directors of the Company.

على الأقل من إجمالي عدد حقوق التصويت المتعلقة برأس المال المصدر بالكامل للشركة. وإذا لم يتحقق هذا النصاب، تُدعى الجمعية العمومية لاجتماع ثان سينعقد في 28 مايو 2024.

7- يُسجل الاجتماع، ويحق لمالكي الحصص الأعمال وطرح الأسئلة على مجلس إدارة الشركة.